
 

Møtereferat Byåsen menighetsråd 
Dato/tid:  onsdag, 27.1. 2021 19.00 – 21 
Møtested:  TEAMS  
 
Tilstede:  
Anne Bakken, Jørgen Giorgio Bosoni, Frode Bye, Åshild Bratseth, Kirsti Kielland, Olav Lunde, 
Odd Johan Overøye, Magne Rø, Andreas Haga Skjetne, Guri Opland Solem, Randolf Vågen, 
Ludvig Aasen (stedfortreder Steinar Leirvik) Ingrid Eikli Heggset (sekretær)  
Prestene Marte Solbakken Leberg og Ludvig Aasen var kalt inn på saken om prestetjenesten 
og gudstjenesteordning, men da disse to sakene ble utsatt ble det endret.  
Forfall: Steinar Leirvik 
 

 
Åpning: Åshild – gi av sitt hjerte til de som har det litt ekstra tungt om dagen.  
Mat:  sørger hjemmekjøkkenet for  Evaluering: Andreas 
 
Godkjenning av referat:  
Menighetsrådsmøte 09.12. godkjent pr. mail.  
Vedtak: Referat fra AU 12.1.  tatt til etterretning.   
 
Åpning 
 
Sak 1/21 Fokusområdet: prestetjenesten  
Steinar innleder. Rådet bes tenke igjennom følgende spørsmål før møtet.  

• Hva er / rommer prestetjenesten?  
• Har prestene behov knyttet til MR? 
• Har MR behov ift prestene? 
• Utviklingstrekk de siste 10 år – som har med menighetsrådets arbeid å gjøre? 
• Blikket fremover – hvordan vil vi være kirke? 
• Hvordan kan MR og prester samarbeide best mulig for å vekke og nære det 

kristelige livet i soknet? 
• Pandemisituasjon – har den skapt en endring i måten å jobbe på? 

 
Vedtak:  
SAKEN UTSATT til et senere møte når alle prestene kan delta.  
 
Sak 2/21 Gudstjenesteordning for Byåsen menighet 
Invitasjon og vedlegg fra prost Nils Åge Aune til møtet med staben og rådet 17.2. kl. 19 
Fordrøfting og forberedelser før mengihetsrådsmøte i februar.  
Steinar innleder.  
 
Vedtak:  
SAKEN UTSATT. Forberedelsene tas pr. mail, evt. tar et ekstra møte hvis det er nødvendig.  
 
 
 



Sak 3/21 Årsmelding til mengihetsrådet 
Sakspapir: Årsmelding for Byåsen menighetsråd av leder Olav Lunde til innspill og evt. 
vedtak.  
 
Innspill: vanskelig (?) å klemme – det har vært umulig å klemme. Ta bort hele setningen?  
Vet vi at nye mennesker har fått anledning til å «besøke» oss?  Ja, tror det.  
Meldingen sier mye om mer enn bare det rådet selv gjør. Skal det være med? Trengs det en 
annen overskrift: «Aktiviteter i menigheten», i stedenfor «Aktiviteter»? 
Interessant prinsippdiskusjon – hva har menighetsrådet ansvar for – bare det de selv gjør 
eller for helheten? Heltheten.  
 
Vedtak:  
Leder vurderer innspillene til endring og lager den endelig versjon utefra det. Årsmelding 
vedtatt.  
 
Sak 4/21 Innkalling til årsmøtet 7.3.  
Orienteringssakene ble drøftet og utvidet.   
  
Vedtatt innkalling vedlegges utsendt referat. Menighetsforvalter sjekker ut når sak om ny 
gudstjenesteordning skal opp for menighetsmøte.  
 
Hvordan avvikle årmøte:  
Forslag om å utsette årsmøtet – velger å opprettholde dato, da det er vanskelig å vite om 
utsettelsen vil oppnå noe.  
Planlegger digitalt uansett. Zoom / Teams? Mulighet for kommentar fra de som deltar 
digitalt. De ansatte (Ingrid, Ludvig, Eirik) jobber videre med å finne de tekniske løsningene 
som vurderes med AU før møtet avholdes.  
 
Orienteringer:  

• Personal v/ Ludvig – holder motet oppe, sokneprest sykemeldt en uke. Bålpanne 
utenfor kirka, betyr mye for folk å komme til en trygg plass med kjente ansikt. 
Gjennomført bålpanne både som hyggetreff, strikkekafe, ungdomsledere, og blir 
utendørs på gudstjenesten søndag.  

• KFIT v/ Guri – møte i AU med forslag til budsjett med ca. 1,1 mill til uteområdene. 
Vedtakssak på møte i Kfit neste uke.  
 

Evt.      
 
Evaluering v/ Andreas  - Bra møte. Fin åpning. 2 saker utgikk, men tiden gikk. Disksjon rundt 
årsmøte. Kvaliteten på digitalt møtet har fungert godt for de fleste – bedre enn i vår. Bra 
møteledelse av Olav. Man kan bruk chatten også hvis man har behov for å komme til ordet 
og ikke blir sett. Fint møte.  
 
Velsignelsen v/ Ludvig.  
 
Møtet hevet ca. 20.25 


